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Obvoza, zaradi rekonstrukcije Ri-
harjeve ceste in vse druge ureditve v
nje bližini, že mesec dni ni več. Delav-
ci Komunalnega podjetja Ljubljana
TOZD Komunalne gradnje so celovi-
to rekonstruirali celoten del cestnega
omrežja v tem predelu. Delovne orga-
nizacije in občani ob Riharjevi cesti so
imeli že leta niz pripomb: ne samo na
slabo cestišče, ki je bilo vedno bolj
obremenjeno tudi kot bližnjica preko
Prul na Dolenjsko cesto, temveč tudi
na slabo razsvetljavo, pomanjkanje
pločnikov in neurejene avtobusne po-
staje. Vse to je sedaj urejeno. S tem je
opravljena prva faza rekonstrukcije te
ceste, ki bo v bodočnosti podaljšek
Titove ceste in priključek na južno
obvoznico. Zato so graditelji uredili
naklon cestišča Ie na eno stran, saj bo
kasneje sedanja cesta le polovica štiri-
pasovne ceste in bo po sedanji cesti
tekel promet le v eno smer.

V TOZD Komunalne gradnje so
povedali, da bo za drugo fazo potreb-
no še precej priprav. Sedaj bi ovirali
gradnjo: črpalka, most, neurejeni last-
niško pravni odnosi za zemljišče,
neodkupljeni objekti in verjetno je še
najbolj odločilno, da investitor seda-
nje rekonstrukcije Zavod za urejanje
stavbnih zemljišč Vič in komunalna
skupnost Vič nimata več denarja. No-
va Riharjeva ima urejena avtobusna
postajališča, prevleka asfalta je nova.
Ni več velikanskih lukenj in reber,
urejeni so pločniki in dostopi do ra-
zličnih objektov (težave so bile ob do-
stopu za šolo in za bolnišnico), urejeni
so prehodi — posebej še pred šolo — in
ponoči sveti sodobna javna razsvetlja-
va, namesto nekdanjih nekaj žarnic.
Vse skupaj je veljalo per milijonov,
milijon pa je bil še posebej vodovod.

Preureditev ceste pomeni tudi ure-
ditev križišča, ki je sedaj pravilnejše
(križanje pod ugodnejšimi koti) in je
zato zagotovljena večja prometna var-
nost. Da ni več prahu ob straneh in da
so urejena parkirišča, ki so bila precej
časa problem, je tudi nekaj vredno.
Uredili so okolico spomenika NOB. V
tem predelu sedaj TOZD Komunalne
gradnje urejajo še ulico Borisa Ziher-
la, saj v smeri proti konjušnici razmiš-
ljajo o mestnem avtobusu, ki bi vozil
krožno. Uredili bodo tudi Staretovo in
bločni del VS-1. M. DIMITRIČ


